

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL CABLE & WIRE MANUFACTURING Date: 06-04-2021 09:37:31 AM</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعة الكوابل والأسلاك الكهربائية التاريخ: AM 09:37:31 2021-04-06</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of NATIONAL CABLE & WIRE MANUFACTURING was held on 01:00 On 05-04-2021 at Zoom in and electronic contact. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 60.215%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة الوطنية لصناعة الكوابل والأسلاك الكهربائية بتاريخ 2021-04-05 على 01:00 اجتماعا غير عادي وذلك في الاتصال المرئب والالكتروني زوم وبنسبة حضور 60.215%.</p>
<p>Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</p>	<p>الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>Subject: Other</p>	<p>الموضوع: آخر</p>
<p>- The General Assembly unanimously agreed to reduce the accumulated losses of the company as it is on 12/31/2020 by a value of 2712777 by making clearing with the balance of the compulsory reserve, and accordingly, the balance of the compulsory reserve becomes zero. - The General Assembly, by a majority of 93.4%, agreed to reduce the number of members of the Board of Directors to become ten members instead of eleven members. - The General Assembly unanimously agreed to amend all articles of the Articles of Association and the Articles of Association in relation to the clause concerning the number of members of the Board of Directors. Delegating the company's board of directors or their delegates to complete the amendment procedure and review the official authorities.</p>	<p>- وافقت الهيئة العامة بالاجماع على تخفيض الخسائر المتراكمة للشركة كما هي بتاريخ 2020/12/31 بقيمة 2712777 بعمل تقاص مع رصيد الاحتياطي الاجباري وعليه يصبح رصيد الاحتياطي الاجباري صفر. - وافقت الهيئة العامة بالاغلبية بنسبة 93.4% على تخفيض عدد أعضاء مجلس الادارة ليصبح عشرة أعضاء بدلا من أحد عشر عضوا . - وافقت الهيئة العامة بالاجماع على تعديل جميع مواد عقد التأسيس والنظام الاساس في ما يتعلق بالبند الخاص لعدد أعضاء مجلس الادارة. - تفويض أعضاء مجلس إدارة الشركة أو من يفوضونهم لاستكمال إجراء التعديلات ومراجعة الجهات الرسمية.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: reham zurqieh Position: رئيس قسم المساهمين والحاسوب</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: reham zurqieh المنصب: رئيس قسم المساهمين والحاسوب</p>